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Jak oceniasz 

zaproponowane 
rozwiązanie?

Uwagi dot. rozwiązania Mieszkam w rejonie 
wspomnianych ulic

2024-01-26 20:27:23 Negatywnie Tak

2024-01-26 20:29:31 Negatywnie Lepszym rozwiązaniem byłby jeden kierunek nie z Drwęskiego do Obornickiej tylko od Obornickiej do Drwęskiego. Ponieważ największy ruch jest własnie w te stronę.. jeżeli coś ma się zmienić czyli 
ma być mniejszy ruch na Drwęskiego to walsnie takie rozwiązanie jest dużo lepsze. Tak

2024-01-26 20:29:34 Negatywnie Brak dostępu z Piątkowa na Podolany. Z Obornickiej w Omańkowską nie da się skręcić nie niszcząc zawieszenia przez koleiny na Obornickiej. Nie

2024-01-26 20:32:55 Negatywnie Tak

2024-01-26 20:33:53 Negatywnie Takie rozwiązanie skomplikuje dojazd na Podolany, zmuszając do dłuższej jazdy zakorkowaną Obornicką Nie

2024-01-26 20:36:10 Negatywnie Dla mieszkańców Drwęskiego najgorsza sytuacja!!!!Największy ruch na Drwęskiego jest właśnie w stronę Obornickiej a mieszkańcom zależy na OGRANICZENIU ruchu. Tak

2024-01-26 20:37:11 Negatywnie Moim zdaniem to rozwiązanie spowoduje jeszcze większe zamieszanie na kolejnym skrzyżowaniu na Obornickiej, tj. z Omankowskiej. jedyny wjazd z piatkowa na Podolany zostanie przekierowany 
na to jedno skrzyżowanie. Wyjzd w lewo z omańkowskiej w obornicka, już teraz kompletnie skomplikowany, stanie się jeszcze trudniejszy przez osoby skręcające w lewo w Podolany. Bez 
przebudowy wspominanego uważam, że nie powinno się ruszać innych ulic. 

Tak

2024-01-26 20:44:40 Negatywnie Dla mieszkańców to utrudnienie - brak skrętu w Obornicką i brak przejazdu z Hulewiczów na Drwęskiego.
To rozwiązanie nie ograniczy ruchu na Kaczmarka. Tak

2024-01-26 20:58:18 Negatywnie Tak

2024-01-26 21:00:19 Pozytywnie Nie

2024-01-26 21:04:31 Negatywnie Rozwiązanie jest bez sensu, bo nie poprawi w żaden sposób problemu w kwestii którego powstała dyskusja, tj ruchu tranzytowego z Omańkowskiej przez Kaczmarka do Drwęskiego i Obornickiej. Po 
koleinach na nowej drodze Kaczmarka widać w którym kierunku jest nadmierny ruch. Tak

2024-01-26 21:07:55 Negatywnie Światła na omankowakiej/obornickiej, bez zmian na powyższym skrzyżowaniu Nie

2024-01-26 21:08:54 Negatywnie Propozycja nie rozwiązuje problemu. Problemem jest ruch z Omańkowskiej poprzez Kaczmarka i Drwęskiego do Obornickiej. Wczoraj policzone tylko  między 16 a 17 przejechało ponad 700 
pojazdów. Ruch od Obornickiej przez Drwęskiego i Kaczmarka do Omańkowskiej nie stanowi problemu. Jak przebiega ruch widać na podstawie kolein w nowej nawierzchni brukowej Kaczmarka. 
Propozycja MIR to kpina z mieszkańców osiedla.

Tak

2024-01-26 21:11:26 Negatywnie Po pierwsze, rozwiązanie nie adresuje problemu jaki próbujemy rozwiązać - 20 krotne zwiększenie ruchu na ulicach Kaczmarka i Drwęskiego.
Po drugie rozwiązanie jest sprzeczne ze wszystkimi propozycjami mieszkańców.
Po trzecie jest sprzeczne z propozycją zaprezentowaną mieszkańcom na zebraniu.
Ogólnie uważam zaproponowane rozwiązanie za złośliwe, gdyż nie poprawia sytuacji jaką zgłaszaliśmy ale pokazuje, że można rozwiązać inny problem, który nic nam nie poprawia.

Tak

2024-01-26 21:15:10 Negatywnie Zwiększy to korki na Obornickiej bo będzie więcej samochodów skręcających z Obornickiej w Omańkowskiej co będzie blokowało ruch Tak

2024-01-26 21:15:31 Negatywnie To nie jest ŻADNE!!! rozwiązanie problemu. Ruch przebiega od Omańkowskiej do Obornickiej. Dowodem na to jest zniszczona nawierzchnia na ul. Kaczmarka. MIR okłamuje na spotkaniach 
mieszkańców . Tak

2024-01-26 21:17:04 Negatywnie Zablokowanie wjazdu na Drwęskiego od strony Obornickiej NIC nie zmieni. 95% ruchu jest w drugą stronę z Drweskiego na Obornicką. Wciąż będzie hałas, ruch, niebezpiecznie i zniszczona droga. Tak

2024-01-26 21:22:29 Pozytywnie Tak

2024-01-26 21:26:11 Pozytywnie Tak

2024-01-26 21:26:48 Pozytywnie Rozwiązanie uwzględnia zarówno interesy kilku lokalnych krzykaczy, jak i dużej grupy mieszkańców, którzy poruszają się po okolicy samochodem. Dzięki takiemu rozwiązaniu nie utracimy szansy na 
sprawny wyjazd na Obornicką. Na pewno jest to lepszy pomysł niż wprowadzenie zakazu ruchu w stronę Obornickiej. Tak

2024-01-26 21:26:49 Negatywnie Tak

2024-01-26 21:27:04 Negatywnie Zaproponowane rozwiązanie nie wpłynie w znaczący sposób na zmniejszenie natężenia ruchu na ulicach Drwęskiego i Kaczmarka, nie spowoduje obniżenia prędkości przejezdzajacych pojazdów a 
wręcz odwrotnie - na ul. Drwęskiego kierowcy będą mogli się bardziej rozpędzać gdyż nie będzie praktycznie ruchu z naprzeciwka Tak

2024-01-26 21:30:08 Negatywnie To nic nie zmieni. Największy ruch jest właśnie od Drweskiego do Obornickiej a nie w drugą stronę. Tak

2024-01-26 21:34:06 Pozytywnie Leczenie syfa pudrem.
Kiedy w końcu Północna część Poznania doczeka się rozwiązania komunikacyjnego jak pozostałe obszary, jak np. Katowicka, Głogowska, Bukowska, Warszawska. Tak

2024-01-26 21:46:55 Pozytywnie Tak

2024-01-26 22:27:06 Negatywnie Tak

2024-01-26 22:30:46 Negatywnie Ulica Drwęskiego powinna być jednokierunkowa w drugą stronę. Tzn zakaz wjazdu na ulicę Obornicka od strony ulicy Drwęskiego co zminimalizuje ruch uliczny na ulicy Drwęskiego. Tak
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2024-01-26 22:31:42 Negatywnie Żadne rozwiązanie nie będzie dobre jeżeli równocześnie nie zostanie przeorganizowany ruch na skrzyżowaniu Obornicka/Omańkowskiej/Mateckiego. Na skrzyżowaniu potrzebna jest 
sygnalizacja/rondo, co zachęci kierowców do wybrania alternatywy dla Drwęskiego. Nie

2024-01-26 22:37:18 Negatywnie Nie uwzględniony został najważniejszy postulat mieszkańców dotyczacy ograniczenia ruchu na ul.Drwęskiego (od Kaczmarka do Obornickiej) Tak

2024-01-26 22:57:56 Negatywnie Tak

2024-01-26 22:58:05 Negatywnie Cały ruch w kierunku podolan będzie się odbywać na ulicy omańkowskiej. Niestety na Drwęskiego mieszkańcy parkują na ulicy,co znacznie utrudnia ruch w obecnej sytuacji. Podolany to już nie tylko 
lisner i kilka domków, a miliony mieszkańców z blokowisk,na osiedlu które pamięta lata '70. Kompletnie nie przygotowane również na mieszkańców kiekrza, Strzeszyna,którzy jeżdżą naszym 
osiedlem. Nie znam bardziej zacofanego osiedla w mieście. Na wsi już lepiej wygląda organizacja ruchu. 

Tak

2024-01-26 23:55:30 Pozytywnie Ok Nie

2024-01-26 23:55:49 Pozytywnie Jest ok Nie

2024-01-27 00:02:14 Negatywnie Często korzystam z tych ulic w dwóch kierunkach i nie widzę potrzeby zmiany organizacji ruchu, bo mieszkańcom przeszkdzaja auta. Nie

2024-01-27 00:26:13 Negatywnie Nie potrzebne ograniczenie droga jednokierunkowa które spowoduje zwiększenie ruchu na sąsiednich ulicach. Tak

2024-01-27 00:47:16 Negatywnie Aby wrócić z centrum do domu (Żniniewiczów) będziemy musieli odjeżdżać aż do Omankowskiej, stojąc w korkach na Obornickiej, a potem skręcać w Kaczmarka, zamiast z Hulewiczów przecinać 
Obornicka na wprost; należy przywrócić kierunek jazdy Rugego od Omankowskiej Tak

2024-01-27 00:47:37 Negatywnie Tak

2024-01-27 05:07:32 Pozytywnie Tak

2024-01-27 07:30:37 Negatywnie Jeżdżę codziennie do pracy i nigdy w tym miejscu nie było korków zawsze 2-4 auta przed światłami. Kompletny nietrafiony pomysł Tak

2024-01-27 08:31:47 Nie mam zdania Myślę że z hulewiczow można jechać prosto aby ludzie mieli opcje dojechania do domów. Mieszkam na Rugego i obecny stan bardzo mi odpowiada. Ruch się trochę zmniejszył  na ulicy co jest 
ważne dla pieszych/ rowerzystów którzy bardzo często korzystają z naszej ulicy aby dojść na piatkowo.Obecnie problem dot. głównie ul Drweskiego ale wszystkich nie zadowolimy Tak

2024-01-27 08:43:20 Negatywnie Rugego, Drwęskiego i Kaczmarka traktuje jako ulice przejazdowe, nie mieszkam przy nich. O ile to rozwiązanie nie ma wpływu w relacji Podolany->Piatkowo, to w drodze powrotnej mam szereg 
wątpliwości, co inzynier ruchu chce osiągnąć. Ruch z na wprost musi się gdzieś podziać, a alternatyw za dużo nie ma. Może skręcać 1) w lewo blokując i tak małe skrzyżowanie ustępując 
pierwszeństwa osobom jadącym w stronę Piątkowa/skrecajacym w prawo 2) udać się w kierunku Omanskowskiej, które to skrzyżowanie z pobliskim Mateckiego jest golgotą Obornickiej. Dokładając 
kolejne pojazdy do lewoskretu Obornicka->Omankowskiej, nie ulatwiamy życia w tym i tak już trudnym komunikacyjne miejscu. I tak już jedyna nadzieja na w miare sprawne pokonanie tych 
skrzyżowań w relacjach lewoskretnych jest jedynie uprzejmość innych kierowców. Jeżeli Inzynier chce tylko pogłębic ten problem i zatkać ten węzeł bardziej: proszę bardzo, znalazł rozwiązanie. 
Wydaje mi się, że Inzynier chyba zbyt krótkowzrocznie widzi konsekwencje swoich ruchów i tego jak to się przekłada na sąsiednie węzły. Jeżeli Inzynier, ZDM i inne 3-literowe služby miejskie chcą 
uszczęśliwiać mieszkańców Podolan i okolic, to przysłużyła by się temu planowana od wieków nowa Obornicka i przebicie przedłużenia Jasielskiej do Kurpińskiego a nie wprowadzanie w życie 
pseudo protez o wątpliwej jakości działania i skutkach. Na plus oceniam chęć ogarnięcia chodników, bo tego w okolicach Obornickiej nigdy za wiele. 

Nie

2024-01-27 09:32:02 Negatywnie Propozycja nie zmniejszy ruchu na ulicy Drwęskiego. Były propozycje i nie wiem czego nie rozumiecie?! Ruch musi być zamknięty w odwrotną stronę niż jest to przedstawione Tak

2024-01-27 09:32:13 Negatywnie Nie

2024-01-27 09:48:13 Negatywnie Zwiększy się ruch na ul Omańkowskiej, nie rozwiąże żadnego problemu, wręcz utrudni poruszanie się poprzez ograniczenie dostępnych opcji Tak

2024-01-27 09:52:28 Negatywnie Propozycja organizacji ruchu NIE rozwiązuje problemu wzmożonego ruchu na ul. Drwęskiego. NIE AKCEPTUJE. Tak

2024-01-27 10:30:42 Negatywnie Tak

2024-01-27 10:44:55 Negatywnie Na spotkaniu ZdM proponował zamknięcie wyjazdu z Drwęskiego na Obornicką, co z pewnością uspokoiłoby ruch i zlikwidowałoby „ruchu tranzytowy”. Oczywiście utrudniłoby to wyjazd na Obornicką 
mieszkańcom rejonu ulic Kaczmarka i Drwęskiego. Pewnym ułatwieniem wtedy byłoby przywrócenie ruchu dwukierunkowego na Rugego - nie powinno to spowodować zwiększenia natężenia ruchu 
na tej ulicy, ponieważ zastąpimy jednokierunkowy ruch tranzytowy, dwukierunkowym ruchem lokalnym

Tak

2024-01-27 11:33:35 Negatywnie Zmiana całkowicie odwrotna w porównaniu do postulatów mieszkańców, którzy mieszkają w danym obszarze. W żaden sposób nie zmniejsza ogromnego ruchu na ulicy Drwęskiego. Czy ta 
koncepcja ma pozytywną opinię Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej ? Tak ogromne utrudnienie w dojeździe do ulicy Drwęskiego to realne zagrożenie bezpieczeństwa 
przeciwpożarowego.   

Tak

2024-01-27 11:46:11 Negatywnie Następny zjazd z ul. Obornickiej w ul. Omańkowskiej jest bardzo niebezpieczny. Nie

2024-01-27 11:56:44 Negatywnie Wolę ruch obustronny przynajmniej do czasu świateł na skrzyżowaniu Omankowskiej/Obornicka Tak

2024-01-27 11:58:40 Negatywnie Wskazany ruch w obie strony Tak

2024-01-27 12:13:50 Negatywnie To nie jest prywatny folwark mieszkańców kilku domów, a droga publiczna. Propozycja jest sprzeczna z interesem większości społeczności lokalnej. Podobnie jak sprzeczna jest z tym interesem 
"prywata" z jednokierunkową ul. Rugego. Nie

2024-01-27 15:15:58 Negatywnie Ulica powinna zostać tak jak dotychczas, dwukierunkowa. Tak

2024-01-27 15:16:56 Negatywnie Zdecydowanie nie jednokierunkowa! Tak
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2024-01-27 16:49:29 Pozytywnie Tak

2024-01-27 16:51:29 Negatywnie Nie

2024-01-27 17:20:51 Negatywnie Nic nie zmieniajcie bo będzie jeszcze gorzej. Przeszkadza to tylko kilku osobom a usprawnia dojazdy całej dzielnicy!!!! Tak

2024-01-27 17:36:24 Negatywnie Tak

2024-01-27 18:59:15 Pozytywnie Tak

2024-01-27 19:11:03 Negatywnie Szanowny Panie Inżynierze, wiem, że obecna sytuacja jest trudna, a dla nas mieszkańców uciążliwa. Z obecnej sytuacji zadowoleni są chyba tylko kierowcy, którzy pozornie skracają sobie drogę i 
czas przejazdu przez ul. J. Drwęskiego, na której progów zwalniających praktycznie nie ma co powoduje przekraczanie dozwolonej prędkości 30 km/h. oraz nadmierny hałas z uwagi na nawieżchnię 
ulicy. 

Przedstawiona koncepcja powoduje ograniczoną możliwości dojazdu do posesji. 
Najpierw wprowadzono zakaz skrętu z ul. Obornickiej w J. Drweskiego później z ul. Omańkowskiej w Rugego, pozostał tylko wjazd z ul. Kaczmarka, a zarazem generuje dodatkowy ruch przez 
wszystkich mieszkańców na tym skrzyżowaniu oraz skrzyżowaniu Obornicka / Omańkowska i ul. Strzeszyńskiej. Z uwagi na to, że mieszkam z rodziną na ul. J. Drwęskiego do pracy przemieszczamy 
się MPK. Zwróciłem niejednokrotnie uwagę na organizację ruchu na skrzyżowaniu Obornicka / J. Drwęskiego / Hulewiczów. Nasuwa się spostrzeżenie, że korki na ul. Obornickiej w kierunku miasta 
tworzą się bo kierowcy skręcają w lewo w ul. Hulewiczów, a muszą przepuścić samochody jadące od miasta, natomiast na ul. Hulewiczów z uwagi na ustąpienie pierwszeństwa kierowcom 
wyjeżdżającym z ul.J. Drwęskiego, a szerokość skrzyżowania jest jaka jest. Proponuję wprowadzenie świateł trzy zmianowych (1. Obornicka do miasta, 2. Obornicka z miasta 3. wyjazd z ul. 
Hulewiczów - powstanie skrzyżowanie bezkolizyjne) uwzględniając czas i porę dnia. Nie będzie potrzebny również zakaz skrętu w lewo z ul. Obornickiej w ul. J. Drwęskiego oraz nakaz jazdy w 
prawo/lewo z ul. Hulewiczów (co w przedstawionej koncepcji również będzie generowało ruch na skrzyżowaniu Obornicka  / Omańkowska) ponadto droga jednokierunkowa na ul. J. Drwęskiego od 
ul. Obornickiej do Rugego częściowo rozładuje ruch na skrzyżowaniu Obornicka / Omańkowska (odwrotnie niż w koncepcji), a w przypadku przywrócenia ruchu  dwukierunkowego na ul. Rugego (z 
pierwszeństwem przejazdu od ul. Wojkowskich) również rozładuje ruch na skrzyżowaniu Omańkowska / Kaczmarka. 
PS. Jak jeździliby kierowcy gdyby ul. Kaczmarka nie była wyremontowana? Wtedy skrzyżowanie Omankowska / Obornicka nie byłoby problemem?
Bardzo proszę o dokładną analizę moich propozycji. Mam nadzieję, że mieszkańcy oraz osoby dojeżdżające przez nasze ulice do pracy troszkę się poświęcą a zarazem wszyscy zyskamy.

Tak

2024-01-27 19:19:07 Negatywnie Przedstawiona koncepcja nie rozwiązuje problemu wzmożonego ruchu, hałasu i bezpieczeństwa. Obecnie ul. Drwęskiego nie jest bezpieczna. Prędkości z jakimi jeżdżą osoby dojeżdżające do pracy 
przez ul. Kaczmarka i Drwęskiego są przerażające. Bardzo proszę o pomoc w rozwiązaniu sprawy.
Z poważaniem Alina

Tak

2024-01-27 19:58:44 Pozytywnie Proponuję postawić światła na omankowskiej. Tak

2024-01-27 22:03:45 Negatywnie Nie w tą stronę ruch jest problemem. Sens ma rozwiązanie ale w drugą stronę - tj. blokada wyjazdu z Drwęskiego. Tak

2024-01-28 01:22:32 Negatywnie Moim zdaniem powinny  być ograniczniki i częste kontrolę policji na tych odcinkach Drwęskiego i Kaczmarka... ludzie jeżdżą jak wariaci i nie dziwię się że mieszkańcy drwęskiego sesja na ulicy Tak

2024-01-28 09:00:42 Negatywnie To skrzyżowanie pozwala mieszkańcom Podolan sprawnie dostać się na Piątkowo i w stronę Suchego Lasu oraz z powrotem w godzinach szczytu. Dlaczego widzimisię kilku mieszkańców ma 
utrudniać życie innym? Żyjąc w mieście w sąsiedztwie drogi wylotowej należy spodziewać się wzmożonego ruchu. Tak

2024-01-28 09:11:36 Pozytywnie Tak

2024-01-28 09:24:11 Negatywnie tamtędy można się łatwo wydostać z Podolan i wrócić na nie. niezrozumiałym jest czemu grupka mieszkańców sprzeciwa się poruszaniu się samochodów po drodze publicznej Tak

2024-01-28 10:02:16 Negatywnie Utrudnienie w komunikacji, zmiana absurdalna, droga jest publiczna mogą jeździć nią samochody Tak

2024-01-28 10:55:37 Pozytywnie Tak

2024-01-28 10:59:31 Negatywnie Mieszkając na ulicy Rakowicza, wydłuża mi się drogą dojazdowa do szkoły na Piątkowe. Cały ruch ruszy ul. Omankowskiej i tam wjazd na Obornicka będzie jeszcze bardziej utrudniony. Czy przy 
takiej zmianie nie lepiej wyłączyc siwatła na Obornicka/Hulewiczow/Drawskiego? To przyspieszy ruch... Tak

2024-01-28 15:34:23 Negatywnie - droga przez osiedle nie może być droga tranzytową, ruch należałoby skierować przez ulicę Omańkowską 
- obecnie na ulicy znajdują się dwa progi zwalniające, które nie powodują spowolnienia ruchu, należałoby zamontować dodatkowe trzy progi 
- zbyt duży ruch i wąską ulicą osiedlową  powodują korki do połowy ulicy, z brakiem możliwości stworzenia korytarza życia w razie konieczności 
- brak ścieżki rowerowej na ulicy Omańkowskiej powoduje, że ludzie na rowerach przemieszczają się na ulicy Drwęskiego co stwarza dla nich zagrożenie (również dla pieszych) 
- stworzona koncepcja powoduje zwiększenie ruchu na Drwęskiego, nie uwzględnia jakości życia mieszkańców ulicy 

Tak

2024-01-28 19:02:49 Negatywnie Takie rowiazanie organizacji ruchu nie spowoduje ograniczenia ruch samochodowego na ulicy Drwęskiego w kierunku ulicu Obornickiej gdzie natężenie jest największe co potwierdziły pomiary. Tak

2024-01-28 19:39:53 Negatywnie Brak rozwiązania niesamowitych korków na ul. Drwęskiego. W godz 15-17 sznur samochodów jest na całej ulicy, nie można wyjechać z posesji, kierowcy nie zauważają przedszkolaków 
wyprowadzanych z przedszkola. Moja propozycja: zamknąć wjazd na Obornicką od Drwęskiego. Czy opamiętacie się dopiero jak dojdzie na tej ulicy do tragedii? Tak

2024-01-28 19:43:57 Negatywnie Nie powoduje zmniejszenia ruch na ul.Drwęskiego w kierunku ul.Obornickiej Tak

2024-01-28 19:45:22 Negatywnie Przedstawiony plan organizacji ruchu nie rozwiązuje problemu nadmiernego ruchu na ulicy Drwęskiego Tak

2024-01-28 20:17:34 Negatywnie Rozwiązanie nie powoduje zmniejszenia ruchu na ulicy drwęskiego w kierunku ulicy obornickiej Tak

2024-01-28 21:23:29 Negatywnie Proponowane rozwiązanie nie adresuje problemu nadmiernego ruchu na ul.Drweskiego, która po wyremontowaniu ul.Kaczmarka stała się ulica przelotową.  Kluczowe jest wprowadzenie zakazu 
wyjazdu z Drwęskiego na Obornicka. Rano i po południu przejeżdżają setki samochodów i ruch jednokierunkowy w kierunku Obornickiej niczego tu nie zmieni.  Zwracam tez uwagę na brak 
chodników i żłobek oraz bardzo zniszczona już od nadmiernego ruchu aut, ul. Kaczmarka. 

Tak

2024-01-28 21:41:46 Negatywnie Mieszkam na ul. Drwęskiego. Proponowany plan organizacji nie rozwiązuje problemu nadmiernego ruchu na naszej ulicy. W godzinach powrotów z pracy nie można wjechać na ulicę Drwęskiego, 
jest pełna aut, nie można wyjechać z bramy, bo nie chcą wpuszczać. Ul Kaczmarka od nadmiernego ruchu nadaje się już do remontu a jest świeżo zrobiona. W ciągu dnia i rano jak jest mniejszy 
ruch to auta pędzą 50-60 km/h. Nie ma chodników, za to jest przedszkole. Nie trzeba wiele wyobraźni... Czekacie aż ktoś zginie? Oprocz proponowanego rozwiązania trzeba wprowadzić zakaz 
wjazdu w Obornicką od Drwęskiego. 

Tak

2024-01-29 00:45:39 Pozytywnie Tak

2024-01-29 10:04:37 Negatywnie Rozwiązania nie zmniejszy ruchu na odcinku Kaczmarka/Drwęskeigo Tak

2024-01-29 10:07:05 Negatywnie Problem, który chcemy rozwiązać dotyczy ruchu w kierunku Obornickiej. Ta sytuacja powstała po błędnych zmianach organizacji ruchu. Tak



Sygnatura czasowa
Jak oceniasz 

zaproponowane 
rozwiązanie?

Uwagi dot. rozwiązania Mieszkam w rejonie 
wspomnianych ulic

2024-01-29 10:07:42 Negatywnie Tak

2024-01-29 10:08:34 Negatywnie Tak

2024-01-29 18:21:15 Pozytywnie

2024-01-30 01:09:42 Negatywnie Proponowane rozwiązanie wydłuży i utrudni mieszkańcom dojazd do posesji od strony Obornickiej i Hulewiczów. Spowoduje większe korki w okolicy skrzyżowania ulic 
Obornicka/Omańkowskiej/Mateckiego. Nie zmniejszy ruchu samochodowego od strony Kaczmarka w kierunku Obornickiej. 
Jedyne widoczne korzyści są dla ulicy Rugego, na której ruch spadnie prawie do zera.
Przy proponowanym rozwiązaniu ułatwieniem dla mieszkańców mogłaby być możliwość skrętu w ulicę Rugego, dla samochodów jadących Omańkowską od strony Obornickiej.

Tak

2024-01-30 10:15:41 Negatywnie Rozwiązanie zaproponowane przez MiR powinno być wystarczającym powodem do zwolnienia osoby zajmującej się ruchem w tym urzędzie! Jak można zaproponować tak idiotyczne rozwiązanie? 
Czy ktoś w urzędzie podjął trud zrozumienia w czym jest problem? Czy na spotkaniu z mieszkańcami ta osoba była głucha i niewidoma??? Przecież chodzi o rozładowanie natłoku aut jadących OD 
ul. Drwęskiego, a nie DO ul. Drwęskiego z Obornickiej. Blokada wjazdu z Obornickiej ma ZEROWY WPŁYW na polepszenie sytuacji!
Osobiście uważam, że każda zmiana w tym układzie ulic spowoduje kosztem rozładowania ruchu na Drwęskiego, utrudnienia dla mieszkańców całego fyrtla i jestem za pozostawienia obecnego 
układu.

Tak

2024-01-30 18:41:47 Pozytywnie Uważam, że zaproponowane rozwiazanie jest do zaakceptowania z małym ale. Uważam, że powinien być ruch dwu kierunkowy na odcinku Drwęskiego  do Rugego. Dbając o dobro sąsiadów z ul. 
Wojkowskich proponuje wprowadzic zakaz ruchu z ul. Kaczmarka. Rozumiem niezadowolenie sasiadów z wspomnianych ul ale nie możemy być samolubni i przerzucać problem na sąsiadów. 
Omańkowska jest już tak ruchliwą ulicą i nie sąsiedzi nie mogą wyjechać z posesji w godzina. Dodatkowo ul. Obornicka w godzinach popołudniowych jest już mega zakorkowana a jeszcze 
przeżucimy ruch na nią to korek jest już na niestachowskiej. MIR pomimo protestów zaproponował optymalne rozwiązanie. Wszystkimi drogami na osiedlu mogą korzystać mieszkańcy i nikt nie 
powinien komuś mówić czy może czy nie może z jakiś dròg korzystać. Przy okazji chciałam przypomnieć, że Rada powinna działać dla wszystkich mieszkańców a nie tylko dla wybranych. Pisanie " 
nie da się" czy 'trzeba było protestować kilka lat temu" jest nie na miejscu i pokazuje jaki szacunek Radavma do mieszkańców. Mnie tu kilka lat temu nie było a teraz jestem mieszkańcem Podolan i 
mam prawo protestować wobec działań rady, która faworyzuje mieszkańcow lub co gorsza wprowadza sortowanie mieszkańców. Jeżeli nadal tak Rada bedzie działała to zostanie zgłoszone w 
odpowiednie miejsce  

Tak

2024-01-30 20:15:59 Negatywnie Dla mnie zmiana oznacza jeszcze większe problemy z dostaniem się na Omańkowską tzn. Zawszę przez Obornicka gdzie nie na sygnalizacji Tak

2024-02-01 09:48:07 Pozytywnie Nie

2024-02-01 22:50:43 Negatywnie Dłuższe zielone na wyjazd z Drwęskiego na Obornicką. Światła na wyjazd z Omańkowskiej na Obornicką. Obornicka powinna być poszerzona do 2 pasów od ronda aż do Suchego Lasu. Tak

2024-02-02 14:15:00 Negatywnie Tracenie paliwa na bezsensowne objeżdżanie Tak

2024-02-02 14:17:21 Negatywnie Strata czasu na objeżdżanie ulic dojeżdżając do domu Tak

2024-02-02 21:52:11 Negatywnie Nie zgadzam się na ograniczenia ruchu na drogach publicznych i terenie miejskim podyktowane żądaniami wybranych mieszkańców. Drogi powinny służyć wszystkim, ponieważ zostały 
zagospodarowane i są u utrzymywane ze środków publicznych.
Argument „żłobka” mocno naciągany - działalność prywatna zawsze można było wybrać lepszą lokalizację niż wąska, lokalna ulica.
Pobłażliwość urzędników wobec tej części dzielnicy jest wyraźnie niewspółmierna do wymagań urzędniczych do mieszkańców, którzy starają się zrealizować poprawę stanu dróg w innych częściach 
Podolanach.
Ankieta zostanie wypełniona stosowną treścią. 
Pozdrawiam Wszystkich Mieszkańców.

Tak

2024-02-04 18:15:15 Negatywnie Aby zapewnić bezpieczeństwo i zapewnić płynność ruchu, zakaz wjazdu powinien być przy ul. Drweskiego od strony ul. Kaczmarka. Od strony ul. Obornickiej w kierunku ul. Drweskiego powinien być 
jeden kierunek. W chwili obecnej ul. Drweskiego jest nadmiernie obciążona ruchem, a jej szerokość i nawierzchnia nie jest dostosowana do takiego natężenia ruchu i utrudnia życie i bezpieczeństwo 
mieszkańcom.

Tak

2024-02-04 18:41:33 Negatywnie Moja propozycja: zakaz wjazdu na ul. Drweskiego od strony ul. Kaczmarka. Jeden kierunek od ul. Obornickiej w kierunku ul. Drweskiego. Tak

2024-02-05 19:39:49 Pozytywnie Tak







































































AQ-IBM-20/1 

Poznań, dnia 12 lutego 2024 

KARTA 
opisu wnioskowanego zadania inwestycyjnego 

 
1. Informacja o wypełniającym: 

 

a. imię i nazwisko 

e-mail, tel.  

Zarząd Osiedla Podolany,  biuro@ropodolany.pl 

b. komórka organizacyjna Kliknij tutaj, aby wprowadzić tekst. 

2. Rodzaj zadania:  

☒nowa inwestycja rozwojowa – inwestycja generująca przychód, w ramach której 

ma nastąpić wyposażenie terenów nieuzbrojonych w infrastrukturę 

☐odtworzeniowe – inwestycja, która nie zmienia parametrów istniejącej 

infrastruktury (dotyczy głównie wymian, bądź renowacji)  
 

3. Nazwa zadania: (np. Kórnik – sieć wodociągowa w ul. Wodnej w Kamionkach lub 

Mosina - przepompownia ścieków przy ul. Mieszka I) 

Poznań - brakujące fragmenty sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Ciechocińskiej 

 

4. Uzasadnienie realizacji zadania: (np. brak sieci, wskaźnik zagęszczenia mk/km2, 

spełnienie wymagań wynikających z przepisów prawa, zły stan techniczny, 

uporządkowanie gospodarki wodnej/ściekowej, konieczność dostosowania systemu, 

pewność dostawy wody, odbioru ścieków, poprawa jakości procesu 

uzdatniania/oczyszczania, itp.) 

brak fragmentów sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Ciechocińskiej 

oraz uporządkowanie gospodarki ściekowej (podłączenia kanalizacji sanitarnej 

przez tereny miejskie, a nie przez działki sąsiadów). 

 

5. Zakres rzeczowy zadania: (dokładny opis zadania z podaniem: lokalizacji / ulicy, 

długość, jeżeli znane: średnica, materiał, wydajność, przepustowość, inne 

charakterystyczne parametry)  

m.in. brak uzbrojenia posesji ul. Ciechocińska 51, 66, 60, 52 

 

6. Liczba osób zameldowanych na pobyt stały oraz czasowy przy planowanym 

zakresie zadania kanalizacyjnego **: (Prosimy o podanie liczby osób zameldowanych 

na pobyt stały i czasowy na dzień składania wniosku)  

Kliknij tutaj, aby wprowadzić tekst. 
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7. Spodziewana efektywność zadania:*  
 

 Obecnie 

 

Docelowo 
(suma zabudowy obecnej + 

prognozowanej) 

Jednostka 

 

 

Zabudowa wielorodzinna Podaj ilość. Podaj ilość. 
Wybierz 

jednostkę. 

 

Zabudowa jednorodzinna 4 6 
Wybierz 

jednostkę. 

 

Inne przeznaczenie 

(np. usługi, przemysł itp.) 
Podaj ilość. Podaj ilość. m3/d 

 

 

8. Mapa poglądowa z zaznaczonym zakresem rzeczowym (plik graficzny załączyć do 

wniosku) 

Załączono: Kliknij tutaj, aby wprowadzić tekst. 

 

9. Zadanie wymaga koordynacji : (ZDM, ZDP,ZTM, miasto, gmina, inne zad. 

inwestycyjne – charakter powiązania, nie wymaga)  
 

ZDM 

 

10. Właściciel terenu (miasto, ZDM, gmina, osoba fizyczna itp.) 

osoby prywatne oraz kościoły lub związki wyznaniowe 

 

11. Uwagi:  
 

Kliknij tutaj, aby wprowadzić tekst. 

 

* -dotyczy tylko nowych inwestycji rozwojowych 

** w celu wyliczenia wskaźnika koncentracji zgodnie z ROZPORZĄDZENIEM MINISTRA 

GOSPODARKI MORSKIEJ I ŻEGLUGI ŚRÓDLĄDOWEJ1) z dnia 27 lipca 2018 r. w 

sprawie sposobu wyznaczania obszarów i granic aglomeracji  
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Poznań, dnia 12 lutego 2024 

KARTA 
opisu wnioskowanego zadania inwestycyjnego 

 
1. Informacja o wypełniającym: 

 

a. imię i nazwisko 

e-mail, tel.  

Zarząd Osiedla Podolany,  biuro@ropodolany.pl 

b. komórka organizacyjna Kliknij tutaj, aby wprowadzić tekst. 

2. Rodzaj zadania:  

☒nowa inwestycja rozwojowa – inwestycja generująca przychód, w ramach której 

ma nastąpić wyposażenie terenów nieuzbrojonych w infrastrukturę 

☐odtworzeniowe – inwestycja, która nie zmienia parametrów istniejącej 

infrastruktury (dotyczy głównie wymian, bądź renowacji)  
 

3. Nazwa zadania: (np. Kórnik – sieć wodociągowa w ul. Wodnej w Kamionkach lub 

Mosina - przepompownia ścieków przy ul. Mieszka I) 

Poznań - brakujące fragmenty sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w ul. 

Rabczańskiej 

 

4. Uzasadnienie realizacji zadania: (np. brak sieci, wskaźnik zagęszczenia mk/km2, 

spełnienie wymagań wynikających z przepisów prawa, zły stan techniczny, 

uporządkowanie gospodarki wodnej/ściekowej, konieczność dostosowania systemu, 

pewność dostawy wody, odbioru ścieków, poprawa jakości procesu 

uzdatniania/oczyszczania, itp.) 

brak fragmentów sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Rabczańskiej 

oraz uporządkowanie gospodarki ściekowej. 

 

5. Zakres rzeczowy zadania: (dokładny opis zadania z podaniem: lokalizacji / ulicy, 

długość, jeżeli znane: średnica, materiał, wydajność, przepustowość, inne 

charakterystyczne parametry)  

m.in. brak uzbrojenia posesji ul. Rabczańska na odcinku od torów kolejowych do ul. 

Czorsztyńskiej i częściowe uzbrojenie biegnące przez działki 

 

6. Liczba osób zameldowanych na pobyt stały oraz czasowy przy planowanym 

zakresie zadania kanalizacyjnego **: (Prosimy o podanie liczby osób zameldowanych 

na pobyt stały i czasowy na dzień składania wniosku)  

Kliknij tutaj, aby wprowadzić tekst. 
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7. Spodziewana efektywność zadania:*  
 

 Obecnie 

 

Docelowo 
(suma zabudowy obecnej + 

prognozowanej) 

Jednostka 

 

 

Zabudowa wielorodzinna Podaj ilość. Podaj ilość. 
Wybierz 

jednostkę. 

 

Zabudowa jednorodzinna 4 10 
Wybierz 

jednostkę. 

 

Inne przeznaczenie 

(np. usługi, przemysł itp.) 
Podaj ilość. Podaj ilość. m3/d 

 

 

8. Mapa poglądowa z zaznaczonym zakresem rzeczowym (plik graficzny załączyć do 

wniosku) 

Załączono: Kliknij tutaj, aby wprowadzić tekst. 

 

9. Zadanie wymaga koordynacji : (ZDM, ZDP,ZTM, miasto, gmina, inne zad. 

inwestycyjne – charakter powiązania, nie wymaga)  
 

ZDM 

 

10. Właściciel terenu (miasto, ZDM, gmina, osoba fizyczna itp.) 

osoby prywatne  

 

11. Uwagi:  
 

Kliknij tutaj, aby wprowadzić tekst. 

 

* -dotyczy tylko nowych inwestycji rozwojowych 

** w celu wyliczenia wskaźnika koncentracji zgodnie z ROZPORZĄDZENIEM MINISTRA 

GOSPODARKI MORSKIEJ I ŻEGLUGI ŚRÓDLĄDOWEJ1) z dnia 27 lipca 2018 r. w 

sprawie sposobu wyznaczania obszarów i granic aglomeracji  
 


